
Zápis z porady vedení konané dne 21. 1. 2013 

Přítomni: Matyska, Veselý, Kohoutková, Bartošek, Šrubařová, Novotná Buršíková, Dostál, 

Ledvinka, Křenek, Holub 

Omluveni: Regner, Račanský 

 

1. Organizační řád ÚVT  

 Před dokončením, zapracovány připomínky prorektora Janyšky a dr. Šmída z RMU. 

Nebudou-li další připomínky od členů Kolegia ÚVT ani univerzitního právníka 

Mgr. Šína, koncem týdne by měla být finální verze pro předložení rektorovi MU. 

 

1. Schůzky s Microsoftem a Inosysem 

 Zůstává i nadále jako úkol (Sellner a Brančík byli minulý týden nemocní) 

 Automaty – Čupera bude k dispozici, když bude potřeba, navrženo ošetřit nějakou 

dohodou (odpovídá Křenek) 

 

2. Nové zakázky 

 Rozeslány návrhy zakázek, Vojtová bude vkládat lidi. Všichni z kolegia zkontrolují 

do konce týdne lidi a úvazky 

 Výkazy dohod se budou dělat zaráz se zakázkami, Vojtová pošle informace.  

 Týden se bude překrývat staré s novým, staré se pak skryje po přesunutí pracovních 

poměrů na novou strukturu. Potřeba pohlídat, aby nevznikla nedorozumění a zmatky 

 

3. Platy, rozpočet 

 Změna ve vedení oddělení a zakázek povede ke změně (odnětí nebo přidělení) 

funkčních příplatků. Vedoucí divizí odpovídají za to, že LM dostane informace o 

tom, kterých se to týká (v součinnosti s Janou Vojtovou ohledně velikosti 

stávajícího funkčního příplatku). Speciální případy ošetřeny ředitelem (Pištěk, 

Bartošek), případně je ředitel řeší (Račanský). 

 Nástřel rozpočtu a mezd – v první fázi podle toho, co napočítá Vojtová podle lidí a 

zakázek. Zatím postupovat podle toho, co jsme navrhli v září do rozpočtu. Do 

zakázek dávat věci specifické pro zakázku. Paušální platby nedávat, zatím zůstanou 

v centrálních prostředcích. 

 Při přípravě rozpočtu identifikovat, které položky mohou být plně hrazeny 

z institucionální podpory (RIVové body). 

 Vzhledem k neznalosti celkového rozpočtu MU (a tedy ani ÚVT) aktuální čerpání 

omezit na nezbytné minimum. 

 LM požádal Ing. Ledvinku o seznámení kolegia s průměrnými platy na ÚVT a 

ostatních součástech MU. Bude zajištěno, až budou k dispozici odpovídající data za 

rok 2012.  

 



4. Prostory pro GIS na RMU 

 Připravit zasíťování nových prostor pro GIS na RMU. Zvážit dodavatelskou 

realizaci. (odpovídá Holub).  

 

5. Rámcová smlouva 

 Návrh výběrového řízení odeslán na MŠMT, bude se vyhlašovat v nejbližších 

dnech, jakmile MŠMT schválí 

 Ve 14:00 – schůzka s odborem veřejných zakázek. Je třeba zjednodušit 

administrativní řízení, které opět navrhuje RMU, jen na objednávku z Magionu. 

Cílem – neprodlužovat dodací lhůty kvůli administrativním maličkostem. 

 Diskuse odhalila problém v komunikaci s RMU (odborem veřejných zakázek), kdy 

za ÚVT jednají jednotlivé skupiny nekoordinovaně (a zejména neřeší případné 

negativní důsledky svých rozhodnutí na celkový koncept rámcové smlouvy). Je 

nezbytné stanovit osobu sledující permanentně RS, která odpovídá za koordinovaný 

a koherentní postup a zúčastní se všech schůzek (resp. je o nich interně v předstihu 

informována) a zejména přes ni jdou všechny informace. Pro tuto RS pověřena 

Šrubařová, vedoucí divizí informují v tomto duchu své pracovníky a zajistí, že toto 

pověření bude respektováno. 

 Aktuální návrh RS nepředstavuje reálné zlepšení proti nákupu z volné ruky, termíny 

dodání jsou až 28 dní. Křenek se kriticky s Pešou a Malinkou podívá na technickou 

specifikaci a navrhnou jinou strukturu, která umožní „standardní PC“ pořídit v řádu 

5 pracovních dní od objednávky. (odpovídá Křenek)  

 Nutné informovat Regnera, ať nepostupuje v rozporu s dohodnutým (měl připravit 

vysvětlující mail pro vedoucí laboratoří). (odpovídá Křenek) 

 

6. Mobilní operátor 

 Vítězem T-Mobile (zatím interní, není ještě smlouva). Nepozvali nás k výběru. 

Napíšeme oficiální dopis kvestorovi, že výběrové řízení bez ÚVT není po formální 

stránce v pořádku (odpovídá Buršíková a Matyska).  

 Smlouva má být uzavřena na dva roky. Nutno zjistit podrobnosti, zejména jaké jsou 

podmínky, jakým způsobem se bude dělat přechod lidí od stávajících operátoru, jak 

se bude řešit účtování. (odpovídá Dostál, Holub)  

 

7. Kolegium rektora 

 V úterý 22. 1., ÚVT se toho moc netýká. 

 Bartošek – bude mít setkání s rektorem o projektu na elektronické informační 

zdroje.  

 

8. Odvody z projektů 

 Do konce ledna chce kvestor seznam projektů s návrhem odvodů. Připravit seznam 

včetně peněz, nachystat zdůvodnění o prominutí odvodů tam, kde je to relevantní. 

(odpovídají vedoucí divizí, Ledvinka a Šrubařová připraví a zašlou podklady, včetně 

aktualizované směrnice kvestora) 



 Komentáře k odvodům: Infrastrukturu – zprostit; TAČR, GAČR, rámcové programy 

EU apod. – odvody dle RMU; CERIT-SC – 50 % z předepsaných odvodů. 

V případě OP VK SITMU rozdělit náklady na 2 části – co je u nás a kde jsou 

zapojeny fakulty (vč. částek za jednotlivé fakulty) 

 

9. Různé 

 Ledvinka - hosp. výsledek za rok 2012 cca 2 800 000. Cca 550 tis. mimořádné 

příjmy. Bez mimořádných příjmů cca jako loni. Nachystat si dobrou argumentaci, 

proč nám zůstalo tolik peněz. (Šrubařová a Ledvinka) 

 Lze zobrazit pomocí historie v Magionu přehledy majetků u lidí, kteří odcházejí? 

Ledvinka zjistí od Kohoutkové. (odpovídá Ledvinka) 

 Spousta pošty na RMU padá do spamu, Peša provede analýzu, obešle lidi na RMU, 

zkontrolovat spamy. Křenek zjistí, jak je nastavena lokální ochrana uživatelů + 

potřeba osvěty uživatele, domluví Křenek s Regnerem. (odpovídá Křenek) 

 Nastává změna kompetencí oddělení – dát na vědomí, jaký servis PC dělá kdo 

(přechod ze systémáků na techniky). V únoru Regner seznámí lidi s důsledky změn. 

(odpovídá Regner) 

 Kohoutková – celouniverzitní databáze certifikátů (máme vytvořit úložiště 

certifikátů). Dělají Procházka a Kouřil. Termín – do konce června. Řešit s Kouřilem. 

(odpovídá Kohoutková) 

 

10. Kolegium 28. 1. 2013 

 Povede Veselý. 

 

 

Zapsala:      Schválil: 

Martina Novotná Buršíková   Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


